
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
O tej akcji jest już głośno w całej Polsce. 

13 czerwca Uczniowie Samorządu Uczniowskiego udzielili wywiadu panu Marcelowi 

Wandasowi, reporterowi Radia Plus i Radia Eska. 

Pan Marcel zapytał dzieci, skąd ten pomysł na pomaganie i dlaczego to robimy. A robimy 

bardzo dużo w naszej szkole: zbieramy zakrętki, pomagamy Polakom na Ukrainie (w tym 

roku dzieciom), pomogliśmy 16-letniej Klaudii, zbierając włosy na perukę.  

Już dwa razy wzięliśmy udział w Szlachetnej Paczce. Ufundowaliśmy półroczny indeks 

dla 8-letniej Dominiki w ramach Akademii Przyszłości.  

W trakcie całego roku szkolnego odbywają się zbiórki tzw. „puszkowe”.  Od września 

wsparliśmy Martynkę, Huberta i Maciusia. W ubiegłych latach dwukrotnie pomagaliśmy 

Emilowi. 

 Po tragicznych wydarzeniach w Nepalu - po trzęsieniu ziemi - pomogliśmy tamtejszym 

dzieciom. Nie obce jest nam pomaganie również dzieciom z Mali, dla których zrobiliśmy 

własnoręcznie książki. 

 

Nie udałoby się zrobić tak wiele, gdyby nie WY drodzy 

uczniowie, WY drodzy rodzice oraz WY nauczyciele. 

 

WSZYSTKIM BARDZO DZIĘKUJEMY 


